



For immediate release:

30 November 2018

NagaWorld Celebrates With You!

Phnom Penh, Cambodia, 30 November 2018 – 'Tis the season to be jolly! Enjoy the merriest of times at NagaWorld with your loved ones through a sparkling selection of special promotions and live entertainment over the festive period.

From 24 November till the end of the year, get in the Christmas spirit with a Reindeer plush toy! Receive this adorable gift for free while stocks last when you either spend \$50 or more in a single receipt at NagaWorld's F&B outlets or purchase a Gold or Silver Hotel Top Up Package.

Revel in sparkling festive decorations across the resort including Christmas trees decked in colourful tinsel and lights. Meanwhile, delectable Christmas goodies such as cakes, cookies, candy and more are available for purchase at NagaWorld Lobby Lounge and Food Pavilion daily.

Enjoy a spectacular evening of free live entertainment with Viva X'mas, the festively-themed new show at NABA Theatre at Naga2 from 8pm every Thursday to Sunday, starting 1 December. Helmed by talented international artistes, the main plot revolves around a girl's magical journey into a winter wonderland. Suitable for children and adults alike, catch this 45-minute live show performance in Cambodia's first video mapping theatre. Free tickets are available at NagaWorld. Come to the foyer at 7:30pm for a special photo session with Santa Claus before the show, and also experience snow afterwards!

Invite your family and friends to feast on traditional yuletide dishes such as roast turkey with chestnut stuffing or flaming Christmas pudding, available at the award-winning Bistro Romano from 17 till 25 December. Alternatively, opt for sumptuous 4-course dinner set menus on Christmas Eve, Christmas Day and New Year's Eve at Le Gourmet. For fans of a big buffet spread, relish special festive dinners on 24, 25 and 31 December at 2Pangea, a 2018 World Luxury Restaurant Award winner, for just \$39 for 2 persons. To impress your loved ones, you can also book the special New Year Eve's dinner at the award-winning Hall Of Golden Chimes promising the best view of firework displays at midnight!

To cap off the year in style, join the massive outdoor New Year Countdown Concert at Hun Sen Park in front of NagaWorld, featuring live performances from top local celebrities and international talents from 10pm on 31 December. All are invited to this free event! Mark your calendar and be part of the most dazzling celebrations of the year at NagaWorld!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖
៣០ វិច្ឆិកា ២០១៨

ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូនសន្លឹកសន្លាប់នាឱកាសចុងឆ្នាំ!

រាជធានីភ្នំពេញ ៣០ វិច្ឆិកា ២០១៨ ៖ “រីករាយបុណ្យណូអែល និងសូស្តីឆ្នាំថ្មី!” ប្រារព្ធឱកាសដ៏ពិសេសនេះនៅណាហ្គាវើលដ៍ និងទទួលបាននូវការបញ្ចុះតម្លៃសន្លឹកសន្លាប់ និងទស្សនាការសម្រាប់តែងលំដាប់ពិភពលោកដោយផ្ទាល់ដោយសេរី!

ចាប់ពីថ្ងៃទី ២៤ វិច្ឆិការហូតដល់ចុងឆ្នាំ លោកអ្នកនឹងទទួលបានកាដូណូអែលដ៍ស្រស់ស្អាតមួយឥតគិតថ្លៃ! វាជាតុក្កតារូបក្តាន់ដែលផ្តល់ជូនរហូតអស់ពីស្កុកដោយលោកអ្នកត្រូវចំណាយ ៥០ ដុល្លារ ឬច្រើនជាងនេះក្នុងវិក្កយបត្រមួយនៅភោជនីយដ្ឋានណាមួយរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ ឬទិញកញ្ចប់ស្នាក់នៅ Silver ឬ Gold នៅសណ្ឋាគារណាហ្គាវើលដ៍ ។

ក្នុងឱកាសចុងឆ្នាំដ៏ពិសេសនេះ ណាហ្គាវើលដ៍នឹងមានការតុបតែងដ៏ទាក់ទាញ រួមមាន ដើមឈើណូអែលដែលមានពន្លឺចែងចាំងដ៏ស្រស់ប្លែក ហើយពុកម៉ែបងប្អូន ក៏អាចជានាំ នំស្រួយ និងស្ករណូអែលដែលមានដាក់លក់នៅសាលទទួលភ្ញៀវណាហ្គាវើលដ៍ និងនៅភោជនីយដ្ឋានក្រោមដី Food Pavilion នៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ រៀងរាល់ថ្ងៃផងដែរ ។

ក្រោមបរិយាកាសដ៏សែនមនោរម្យនាពេលល្ងាច ពុកម៉ែបងប្អូនអាចមកទស្សនាការសម្តែងអបអរសាទរណូអែលដោយសេរីនៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់ ពីរៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់អាទិត្យ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី ១ ធ្នូ តទៅ ។ វាជាការសម្តែងលំដាប់ពិភពលោករយៈពេល ៤៥ នាទីនៅក្នុងសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជាដែលផ្តល់ជូនដោយសិល្បករ-សិល្បការិនីអន្តរជាតិ និងស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ទាំងកុមារនិងមនុស្សពេញវ័យ ។ សំបុត្រផ្តល់ជូនឥតគិតថ្លៃនៅណាហ្គាវើលដ៍ ។ ពុកម៉ែបងប្អូនអាចមកនៅម៉ោង ៧:៣០ យប់ និងថតរូបជាមួយតារាណូអែលនៅមុនការសម្តែង និងលេងជាមួយព្រិលនៅច្រកចូលបន្ទាប់ពីទស្សនាការសម្តែងផងដែរ!

សូមនាំក្រុមគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិមកភ្ញៀវបំពេញរសជាតិ ដូចជា មាន់ទូគឺញាត់គ្រាប់កៅឡាក់ ឬនំផ្លែឈើណូអែលចំហុយដែលមានដាក់លក់នៅភោជនីយដ្ឋានអ៊ីតាលីប្រណីត Bistro Romano ពីថ្ងៃទី ១៧ ដល់ ២៥ ធ្នូ ។ ជម្រើសមួយទៀត ពុកម៉ែបងប្អូនអាចមកពិសាអាហារឈុតពិសេសពេលល្ងាច ៤ មុខនៅថ្ងៃទី ២៤ ធ្នូ និង ៣១ ធ្នូ នៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីតបារាំង Le Gourmet ក៏បាន។ សម្រាប់អ្នកដែលចូលចិត្តអាហារប៊ូហ្វេ ណាហ្គាវើលដ៍មានផ្តល់ជូនម្ហូបពិសេសបន្ថែមនៅថ្ងៃទី ២៤ ២៥ និង ៣១ ធ្នូ នៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea ដែលជាភោជនីយដ្ឋានឈ្នះពាន



រង្វាន់លំដាប់ពិភពលោកឆ្នាំ ២០១៨ ដែល ២ នាក់ចំណាយ ៣៩ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ ។ ដើម្បីទាក់ចិត្តអ្នកជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នក អ្នកក៏អាចកក់អាហារពេលល្ងាចពិសេសនៅល្ងាចឆ្លងឆ្នាំផងដែរនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីតចិន Hall of Golden Chimes ខណៈអ្នកអាចទស្សនាទេសភាពដ៏ស្រស់ស្អាតនៃការបាញ់កាំជ្រួចផងដែរ ។

ដើម្បីចូលរួមស្វាគមន៍ឆ្នាំថ្មីដែលជាឆ្នាំមហាមង្គល សូមអញ្ជើញចូលរួមកម្សាន្តនៅក្នុងមហាព្រឹត្តិការណ៍តន្ត្រីឆ្លងឆ្នាំជំកក្រើកនៅសួនច្បារសម្តេច ហ៊ុន សែន នៅមុខណាហ្គាវើលដ៍ដែលចូលរួមសម្តែងដោយកំពូលតារាចម្រៀងជូរមុខប្រចាំព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និងអន្តរជាតិជាច្រើនរូបចាប់ពីម៉ោង ១០យប់នៅថ្ងៃទី ៣១ ធ្នូ! ទស្សនាដោយសេរី! ចូលរួមរាប់ថយក្រោយ និងស្វាគមន៍ឆ្នាំថ្មីនៅណាហ្គាវើលដ៍!

###

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វិត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរវែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布

2018 年 11 月 30 日

金界邀您盛季同庆！

金边 30 日讯，欢庆的盛季再次来到！快来和您的挚爱一同来金界感受圣诞佳节气氛，以及享受众多特别优惠及现场娱乐表演。

从 11 月 24 日开始至年底，兑领您的圣诞驯鹿毛绒玩偶好礼！只需在金界餐饮场所凭单张收据消费超过 50 美元，或是购买金享或银享住宿提升配套，即可免费获得一只，数量有限，送完为止！

欢乐佳节当前，少不了色彩缤纷和灯光耀眼的圣诞树装饰，以及令人垂涎三尺的圣诞糕饼，如圣诞蛋糕、饼干、糖果等，都能在金界的大堂酒廊及美食广场购买到，无论送礼或自享皆宜。

来到金界，您还能欣赏到佳节主题的全新“缤纷圣诞”歌舞剧，从 12 月 1 日开始，每逢周四至周日，晚上 8 时开始，隆重上场！这场国际阵容的精彩表演，讲述着一名女子的冰雪奇缘之旅，在柬埔寨首家影像映射的效果衬托下，更显壮丽！可凭免费门票入场，表演时长为 45 分钟，适合一家大小观赏。别忘了，观赏歌舞剧前的晚上 7 时 30 分，可在 NABA 歌剧院的大厅和圣诞老人相见欢，记得拍照留念。

除了赏心悦目的佳节装饰及动人表演，金界还特别呈献各款圣诞特饌佳肴，如栗子酿火鸡及圣诞布丁。在 12 月 17 日至 25 日期间，可在获奖的意式餐厅 **Bistro Romano** 品尝到。此外，在金界法式餐厅 **Le Gourmet**，为您奉上圣诞平安夜及圣诞节套餐；而荣获 2018 年世界奢华餐厅大奖的金大庭自助餐厅，分别在 12 月 24 日、



25 日及 31 日，为自助美食爱好者带来佳节盛宴，两人同享只需 39 美元。新年前夕犒赏您的挚爱，可在金牌中餐厅金銮殿，边细品道道美食，边欣赏窗外璀璨夺目的烟花表演。

让您的这一年有个美好的结束，在金界前方的洪森公园，与众人一同参与迎接 2019 跨年演唱会，由本地顶尖艺人及国际表演者，为您载歌载舞！在这 12 月 31 日晚上 10 时开始，酷炫登场。

今天就做好准备，在金界尽享最闪耀的盛季欢庆活动吧！

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---